
 
Referat – Bestyrelsesmøde den 3/6 kl. 19.30 

 
1) Godkendelse af dagsorden - Godkendt  
 
2) Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde - Godkendt  
 
3) Grønt område – Legeplads 
Bestyrelsen indledte bestyrelsesmødet med at besigtige de arbejder der skal færdiggøres. Det grønne 
område er sået til med græs og bestyrelsen har møde med Svendsen den 16.6.2014 for at aftale det 
videre forløb. 
 
Vedrørende etablering af legeplads på fællesarealet, har bestyrelsen modtaget tilbud fra 3 forskellige 
legepladsfirmaer. Efter gennemgang er det aftalt at Leif kontakter det ene firma med henblik på at 
tilretning af tilbuddet samtidig indhentes tilbud fra yderligere et firma.  
 
Bestyrelsen har besluttet, at der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling den 15.9.2014 for at få en 
generalforsamlingsbeslutning på hvilken legeplads der skal etableres på fællesområdet. Linda laver 
indkaldelse. 
 
4) Vejbump 
Vi rykker for svar hos de 2 vejbump firmaet hvor vi har forespørgsler ude og samtidig kontakter vi et 
andet firma for at få sat gang i prøveordningen med vejbump som lovet på generalforsamlingen.  
 
5) Vejskilte 
Vejskilte til etape 3 samt handicap skilt er bestilt og betalt – forventes at de ankommer i løbet af de 
næste par uger. Leif og Peter opsætter skiltene.  
 
6) Nabohøring – Kirsten & Johnny – nr. 43 
Bestyrelsen har fået henvendelse fra Roskilde kommune vedr. nabohøring omkring byggetilladelse og har 
behandlet det.   
 
7) Vejfest – afholdes den 9. august – Linda laver invitation. 


